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1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu (např. přijímací řízení, studijní 

neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci). Věnujte se prosím specificky 

výsledkům studentského hodnocení kvality (předmětová anketa a další nástroje) a tomu, jaká 

opatření a s jakými výsledky byla přijata.  

Komentář: V programu evidujeme několik nepodstatných změn.  V akademickém roce 2023/2024 

došlo k navýšení kreditové dotace předmětu BKE_AAOP Akademické a odborné psaní z jednoho 

kreditu na dva, aby lépe odpovídala skutečné studijní zátěži.  Naopak u předmětu Projektový 

management bylo sníženo ohodnocení z 8 kreditů na 6. Dále došlo k personálním změnám na pozici 

garanta předmětů Základy managementu (Docent Petr Pirožek byl nahrazen doktorem Petrem 

Smutným) a Vizualizace businessových dat (Mgr. Pavel Chlup nahrazen Ing. Pavlem Lasákem). 

 

Komentář: Ad cíl „Přiblížit obsah výuky očekáváním studentů“: Podařilo se vytvořit a zavést nový 

volně volitelný praktický předmět Vybraná témata analýzy byznysových dat, přičemž si ho hned 

v prvním roce zapsalo 11 studentů a 10 úspěšně dokončilo. Předmět měl též velmi dobrou zpětnou 

vazbu, domníváme se, že přispěl k zatraktivnění prvního ročníku. Nutnost zařazení teoretičtějších 

předmětů na začátek studia (z důvodu prerekvizit a dalších návazností) je třeba studentům lépe 

komunikovat. Ad cíl „Přiblížit formu výuky očekáváním studentů“, zde dle výsledků studentské ankety 

došlo ke zlepšení, byť u některých předmětů (např. Databázové systémy, Časové řady) zazněl 

požadavek, aby se kladl menší důraz na přednášky. Vyučující na připomínky reagovali a přislíbili 

úpravu. V cíli „Podporovat budování studentské komunity“ je třeba nadále pokračovat, přičemž 

využívat místo platformy MS Teams jiné komunikační kanály. 

 

Komentář: V akademickém roce 2022/2023 se do programu přihlásilo 55 uchazečů a bylo přijato 27 a 

z nich do druhého ročníku postoupilo 14 studentů. Z prvního běhu programu, tj. 32 studií zahájených 

v akademickém roce 2021/2022 je stále aktivních 13 studentů, což odpovídá očekávatelné míře 

předčasných ukončení studia kombinovaného typu. Jako důvody pro ukončení studia zůstávají časová 

náročnost a nenaplněná očekávání. Největší studijní neúspěšnost je zaznamenána u předmětů 

Základy managementu (34,3%), Aplikovaná Statistika 1 (27,8%) a Finanční účetnictví 1 (25,7%). I přes 

větší neúspěšnost je studentská anketa těchto předmětů pozitivní. Studenti sice zmiňují vysoké 

tempo výuky, ale oceňují přístup vyučujících, možnost konzultací, apod. Problematický výsledek 

ankety se objevil u předmětu Časové řady (srozumitelnost výkladu ohodnocena známkou 4), nicméně 
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4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního 
programu 

Opatření vedoucí k cíli 
Implementace opatření 
(rok nebo cyklus) 

Lépe identifikovat důvody 
předčasného ukončení 
studia a problematické 
předměty 

• Přímé oslovení studentů pro 
zjištění zpětné vazby ke 
každému semestru (mimo 
studentskou anketu). Pověřena 
doktorka Ráboňová  

Od akademického roku 
2023/2024 

Pokračovat v podpoře 
budování studentské 
komunity 

• Spolupracovat se studentskými 
zástupci na vytvoření 
neformálních diskuzních skupin. 
Správou sociálních médií 
programu pověřen doktor 
Chvátal.  

• Rozšířit počet předmětů, ve 
kterých je zařazena týmová 
práce 

Akademický rok 2023/2024 

Zlepšit informovanost o 
předmětových projektech, 
závěrečné práci a SZZ 

• Zveřejnit prezentace 
projektových úkolů v praktických 
předmětech jako Datamining, 
Vybraná témata analýzy 
byznysových dat, atp. i 
nezapsaným studentům ze všech 
ročníků programu. 

• Doplnit informace na webovou 
stránku oddělení OAMI. 

Akademický rok 2023/2024 

Zintezivnit propojení 
s podnikovou sférou 

• Vytvořit seznam kontaktních 
informací na vybrané firmy, ve 
kterých studenti mohou 
případně absolvovat povinnou 
praxi  

• Přizvat odborníky z praxe do 
výuky 

Akademický rok 2023/2024 

 

garant kurzu na připomínky reagoval a slíbil nápravu. Bohužel statistiky úspěšnosti i výsledky ankety 

jsou zkresleny, protože do předmětů jsou zapsáni i studenti jiných studijních programů, tento 

problém by bylo vhodné do budoucna v ISu ošetřit.  
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5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

Zpracoval/a: Markéta Matulová 

Dne: 18.9.2023 

Komentář: 

 

Komentář: 

 


